
This Report in three different language (AR, EN, TR) . 

EN 

 

Tourism in Paraguay, 10 Reasons to Visit 
Paraguay : 
 
According to the figures of the World Tourism Organization, Paraguay is 

one of the least visited countries in South America. Paraguay welcomes 

about 1 million tourists per year. Paraguay is most visited by Argentina. 

Countries that follow Argentina in turn; Brazil, the United States, Uruguay, 

Chile, Bolivia, Spain, Colombia, Germany and Peru. Paraguay, located in 

South America and not coastal, is worth seeing. Here are 10 reasons to 

visit Paraguay. 

1. San Lorenzo : 

 
Located in the Central Department of Paraguay, San Lorenzo is the 4th 

largest city in the country. It is one of the most visited cities in the 

country. 



2. Ciudad del Este : 

 
Located in the Alto Paraná section of Paraguay, Ciudad del Este is the 

second largest city in the country with more than 320 inhabitants. There 

are many historical buildings and natural beauty areas to be visited and 

seen here. If you are here, visit tourist attractions such as the Tierra 

Guarani Museum and the Zoo. 

 

 

 

 

 

 

 



3. Icono Tower : 

 
The Icono Tower, located in Asunción, the capital city of the country and 

the largest city, is a tourist destination built between 2006 and 2011. 

Moreover, this tower, 136 meters long and 37 stories, has become a 

symbol of the city. 

 

 

 

 

 

 

 



4. Godoi Museum : 

 
The Godoi Museum, located in Asunción, the capital city of the country 

and the largest city, is a museum worth seeing. Furthermore, there are 

many historical monuments displayed in this museum. If you are curious 

about the history and culture of the country, visit this museum. 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. Museo del Barro : 

 
Museo del Barro is a museum on the skirts of Asunción, the capital of 

Paraguay. It began as a private collection and seven years later it became 

a permanent museum. Moreover, the museum consists of three separate 

sections, pottery museum, local art museum and contemporary art 

collection. 

 

 

 

 

 

 

 



6. Historical Senate Building : 

 
Located in Asunción, the historic Senate Building was built in 2002 by the 

governmental side of Taiwan. This structure is the most important 

touristic structure of the country and at the same time it is the most 

modern building of the country. 

 

 

 

 

 

 

 

 



7. Independence Palace : 

 
The Independence Palace in Asunción is worth seeing. This architecture, 

which attracted considerable attention, was the place where the state was 

ruled for many years. 

 

 

 

 

 

 

 

 



8. Catedral Metropolitana : 

 
Metropolitan Cathedral in Asunción is a religious building worth seeing. 

Furthermore, this structure, which has been passed through repairs many 

times, is now open for worship. 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. San Martin Street : 

 
Located in Asunción, San Martin Street is the most colorful and lively 

town in the Country. Furthermore, there are many tourist buildings on 

the street. Apart from that, there are cafes, restaurants, hotels and 

shopping centers. When you come to the country, it is one of the first 

places you need to be. 

 

 

 

 

 

 

 



10. National Museum of Fine Arts : 

 
The Asuncion National Museum of Fine Arts, located in Asunción, the 

capital and largest city of the country, was opened in 1909. In 1939, it 

turned into an art museum. Moreover, there are many works of art in the 

museum. You can see here many things you wonder about the art of 

your country. 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

Paraguay'da Turizm, Paraguay'ı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden : 

Dünya Turizm Örgütü'nün rakamlarına göre Paraguay, Güney Amerika'da 
en az ziyaret edilen ülkelerden biri. Paraguay yılda yaklaşık 1 milyon 
turisti ağırlıyor. Paraguay en çok Arjantin tarafından ziyaret edilmektedir. 
Arjantin'i sırasıyla takip eden ülkeler; Brezilya, Amerika Birleşik Devletleri, 
Uruguay, Şili, Bolivya, İspanya, Kolombiya, Almanya ve Peru. Güney 

Amerika'da yer alan ve kıyısı olmayan Paraguay görülmeye değer. İşte 
Paraguay'ı ziyaret etmek için 10 neden. 

1- San Lorenzo : 

Paraguay Merkez Departmanında bulunan San Lorenzo, ülkenin 4. büyük 
şehridir. Ülkenin en çok ziyaret edilen şehirlerinden biridir. 

2- Ciudad del Este : 

Paraguay'ın Alto Paraná bölümünde yer alan Ciudad del Este, 320'den 

fazla nüfusu ile ülkenin en büyük ikinci şehridir. Burada gezilecek ve 
görülecek birçok tarihi yapı ve doğal güzellik alanı bulunmaktadır. 
Buradaysanız, Tierra Guarani Müzesi ve Hayvanat Bahçesi gibi turistik 
yerleri ziyaret edin. 

3- İkon Kulesi : 

Ülkenin başkenti ve en büyük şehri olan Asunción'da bulunan Icono 
Tower, 2006-2011 yılları arasında inşa edilmiş bir turizm merkezidir. 
Ayrıca 136 metre uzunluğunda ve 37 katlı olan bu kule şehrin simgesi 
haline gelmiştir. 

4- Godoi Müzesi : 

Ülkenin başkenti ve en büyük şehri Asunción'da bulunan Godoi Müzesi 
görülmeye değer bir müzedir. Ayrıca bu müzede sergilenen birçok tarihi 



eser bulunmaktadır. Ülkenin tarihini ve kültürünü merak ediyorsanız bu 
müzeyi ziyaret edin. 

5- Museo del Barro : 

Museo del Barro, Paraguay'ın başkenti Asunción'un eteklerinde bir 
müzedir. Özel bir koleksiyon olarak başladı ve yedi yıl sonra kalıcı bir 
müze oldu. Ayrıca müze, çanak çömlek müzesi, yerel sanat müzesi ve 
çağdaş sanat koleksiyonu olmak üzere üç ayrı bölümden oluşmaktadır. 

6- Tarihi Senato Binası : 

Asunción'da bulunan tarihi Senato Binası, 2002 yılında Tayvan hükümeti 
tarafından inşa edilmiştir. Bu yapı ülkenin en önemli turistik yapısı ve aynı 
zamanda ülkenin en modern binasıdır. 

7- Bağımsızlık Sarayı : 

Asunción'daki Bağımsızlık Sarayı görülmeye değer. Oldukça ilgi gören bu 
mimari, uzun yıllar devletin yönetildiği yerdi. 

8- Katedral Metropolitana : 

Asunción'daki Metropolitan Katedrali, görülmeye değer dini bir yapıdır. 
Ayrıca birçok kez onarımlardan geçen bu yapı, günümüzde ibadete 
açılmıştır. 

9- San Martin Caddesi : 

Asunción'da bulunan San Martin Caddesi, ülkenin en renkli ve canlı 
şehridir. Ayrıca cadde üzerinde çok sayıda turistik yapı bulunmaktadır. 
Bunun dışında kafeler, restoranlar, oteller ve alışveriş merkezleri 

bulunmaktadır. Ülkeye geldiğinizde mutlaka olmanız gereken ilk 
yerlerden biridir. 

 



10- Ulusal Güzel Sanatlar Müzesi : 

Ülkenin başkenti ve en büyük şehri olan Asunción'da bulunan Asuncion 

Ulusal Güzel Sanatlar Müzesi 1909'da açıldı. 1939'da bir sanat müzesine 
dönüştü. Ayrıca müzede çok sayıda eser bulunmaktadır. Ülkenizin sanatı 
hakkında merak ettiğiniz birçok şeyi burada görebilirsiniz. 
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 لزيارة باراغواي:أسباب  10السياحة في باراغواي ، 

وفقًا لأرقام منظمة السياحة العالمية ، تعد باراجواي واحدة من أقل البلدان زيارة 
في أمريكا الجنوبية. تستقبل باراغواي حوالي مليون سائح سنوياً. باراغواي هي 

الأكثر زيارة من قبل الأرجنتين. البلدان التي تتبع الأرجنتين بدورها ؛ البرازيل 
 لمتحدة وأوروغواي وشيلي وبوليفيا وإسبانيا وكولومبيا وألمانيا وبيرو.والولايات ا

تستحق باراغواي ، التي تقع في أمريكا الجنوبية وليست ساحلية ، المشاهدة. فيما 
 أسباب لزيارة باراغواي. 10يلي 

 سان لورينزو: -1

البلاد. تقع سان لورينزو في الإدارة المركزية لباراغواي ، وهي رابع أكبر مدينة في 
 إنها واحدة من أكثر المدن زيارة في البلاد.

2- Ciudad del Este: 

في باراغواي ، وهي ثاني أكبر مدينة  Alto Paranáفي قسم  Ciudad del Esteتقع 
نسمة. هناك العديد من المباني التاريخية ومناطق  320في البلاد مع أكثر من 

الجمال الطبيعي التي يمكن زيارتها ورؤيتها هنا. إذا كنت هنا ، فتفضل بزيارة 
 مناطق الجذب السياحي مثل متحف تييرا غواراني وحديقة الحيوانات.

 برج أيكونو: -3

في أسونسيون ، عاصمة الدولة وأكبر مدينة ، وهو مقصد سياحي  Iconoبرج يقع 
. علاوة على ذلك ، أصبح هذا البرج ، الذي يبلغ 2011و  2006تم بناؤه بين عامي 

 طابقًا ، رمزاً للمدينة. 37متراً و  136طوله 

 متحف جودوي:  -4

متحف  يقع متحف جودوي في أسونسيون ، عاصمة الدولة وأكبر مدينة ، وهو
يستحق المشاهدة. علاوة على ذلك ، هناك العديد من المعالم التاريخية المعروضة 

 في هذا المتحف. إذا كنت مهتمًا بتاريخ وثقافة البلد ، فقم بزيارة هذا المتحف.

 



 متحف ديل بارو:  -5

Museo del Barro  هو متحف يقع على أطراف مدينة أسونسيون ، عاصمة
باراغواي. بدأت كمجموعة خاصة وبعد سبع سنوات أصبحت متحفًا دائمًا. علاوة 
على ذلك ، يتكون المتحف من ثلاثة أقسام منفصلة ، ومتحف الفخار ، ومتحف 

 الفنون المحلية ، ومجموعة الفن المعاصر.

 مبنى مجلس الشيوخ التاريخي: -6

 2002نى مجلس الشيوخ التاريخي في أسونسيون ، وقد تم بناؤه في عام يقع مب
من قبل الجانب الحكومي لتايوان. هذا الهيكل هو أهم هيكل سياحي في البلاد وفي 

 نفس الوقت هو أحدث مبنى في البلاد.

 قصر الاستقلال: -7

 قصر الاستقلال في أسونسيون يستحق المشاهدة. كانت هذه العمارة ، التي جذبت
 اهتمامًا كبيراً ، المكان الذي حكمت فيه الدولة لسنوات عديدة.

 كاتدرائية متروبوليتانا: -8

كاتدرائية متروبوليتان في أسونسيون هي مبنى ديني يستحق المشاهدة. علاوة 
 على ذلك ، فإن هذا الهيكل ، الذي تم إصلاحه عدة مرات ، مفتوح الآن للعبادة.

 شارع سان مارتن: -9

، وهو أكثر المدن حيوية وحيوية في البلاد.  Asunciónفي  San Martin Streetيقع 
علاوة على ذلك ، هناك العديد من المباني السياحية في الشارع. بصرف النظر عن 

ذلك ، هناك مقاهي ومطاعم وفنادق ومراكز تسوق. عندما تأتي إلى البلد ، فهي 
 واحدة من الأماكن الأولى التي يجب أن تكون فيها.

 تحف الوطني للفنون الجميلة:الم -10

تم افتتاح متحف أسونسيون الوطني للفنون الجميلة ، الواقع في أسونسيون ، 
، تحول إلى متحف  1939. وفي عام 1909عاصمة الدولة وأكبر مدنها ، في عام 

فني. علاوة على ذلك ، هناك العديد من الأعمال الفنية في المتحف. يمكنك أن ترى 
 الأشياء التي تتساءل عنها حول فن بلدك.هنا العديد من 
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